

Title (en)

Display support for goods.

Title (de)

Warenpräsentationsträger.

Title (fr)

Présentoir support de marchandises.

Publication

**EP 0311780 A1 19890419 (DE)**

Application

**EP 88114273 A 19880901**

Priority

DE 8713673 U 19871012

Abstract (en)

The display support (1) for goods has a fastening (2), on which projecting support bars (3) are mounted, on which in each case several sales packages (4), in particular blister packages containing shoelaces (5), are suspended jointly one behind the other and which have hook-type ends (6) which prevent the sales packages (4) from falling down unintentionally. In order to improve the display support (1) for goods having the features mentioned at the beginning in such a way that all the sales packages (4) can be removed from the support bars (3) one after the other in a simple manner, specifically without the risk of destroying the hanging part (7) of the packages (4), the support bars (3) are arranged in a sloping position which guarantees that the sales packages (4) will slide forwards under their own weight and the sales packages (4) have a landscape format.  
<IMAGE>

Abstract (de)

Warenpräsentationsträger (1) mit einer Halterung (2), an der vorspringende Tragstäbe (3) angebracht sind, an die jeweils mehrere Verkaufspackungen (4), insbesondere Schuhsecken (5) aufweisende Blisterpackungen zu mehreren hintereinander aufgehängt sind, und die das ungewollte Herabfallen der Verkaufspackungen (4) verhindernde hakenartige Enden (6) haben. Um einen Warenpräsentationsträger (1) mit den eingangs genannten Merkmalen so zu verbessern, daß alle Verkaufspackungen (4) in einfacher Weise nacheinander von den Tragstäben (3) entnommen werden können, und zwar ohne die Gefahr der Zerstörung des Aufhängers (7) der Packungen (4), werden die Tragstäbe (3) in einer das unter ihrem Eigengewicht erfolgende Nachrutschen der Verkaufspackungen (4) gewährleistenden Schräglage angeordnet und die Verkaufspackungen (4) weisen Querformat auf.

IPC 1-7

**A47F 5/01; A47F 5/08**

IPC 8 full level

**A47F 1/12** (2006.01); **A47F 5/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47F 1/121** (2013.01); **A47F 5/0876** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 4072246 A 19780207 - PAULIN ARTHUR
- [X] FR 2220212 A1 19741004 - BRAUCKMANN & PROEBSTING [DE]
- [Y] DE 2523946 A1 19761209 - RUEZ NORBERT

Cited by

GB2373172A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**DE 8713673 U1 19871210**; EP 0311780 A1 19890419

DOCDB simple family (application)

**DE 8713673 U 19871012**; EP 88114273 A 19880901